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Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete 
8945 Bak, Rákóczi u. 2/A. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült: Bak község Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. július 17. napján az 
Önkormányzat hivatali helyiségében (Bak, Rákóczi u. 2/A.) 1735 órai kezdéssel 
megtartott nyílt üléséről. 

 
Jelen vannak:         

- Molnár Károly polgármester 
- Bohárné Kocsis Szilvia települési képviselő 
- Pál Tihamér István települési képviselő 
- Toplak Tiborné települési képviselő 
- Simon Dezsőné települési képviselő 
- Török Lászlóné települési képviselő. 

                                                                                   
Tanácskozási joggal:   

- Farkas Anita üzletvezető, 
- Császár László jegyző. 
 

Molnár Károly, polgármester köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 
képviselő-testület határozatképes, mivel a megválasztott 7 fő települési képviselőből 6 fő 
jelen van. Jegyzőkönyvvezetésre Császár László jegyzőt, jegyzőkönyv hitelesítésre Bohárné 
Kocsis Szilvia és Pál Tihamér István települési képviselőt kéri fel, melyet a képviselő-
testület 6 igen szavazattal elfogadott. A továbbiakban javaslatot tesz, hogy az alábbiak 
szerint történjen az ügyek tárgyalása – amelyet a javaslattal egyetértve a testület 6 igen 
szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbiak szerint fogad el: 
 
  1. Bak, Kossuth u. 4. szám alatti parkoló ügye. 
 
  2. Egyebek. 
 

 
 

A napirend tárgyalása: 
 
 
  1. Bak, Kossuth u. 4. szám alatti parkoló ügye. 
 
 
Molnár Károly polgármester: Jelen jegyzőkönyv 1. számú melléklete szerinti tartalommal 
kiküldésre került az elmúlt ülésen a Kossuth u. 4. szám alatti ingatlanhoz kihelyezett 
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megállni tilos táblával kapcsolatban keletkezett levelezés anyaga. Az előzmények ismertek, 
a június 26-i ülésen született egy döntés, kihelyezésre került a tábla. Ezt követően a 
jegyzővel és a CBA üzlet vezetőjével sor került egy helyszíni bejárásra, amelyen az a 
javaslat született, hogy a vízelvezető árkot le kellene csövezni, lefedni és ott kialakítani 
halszálkás, 45 fokos módon parkolóhelyeket. Másik lehetőségként a 7410-es közút árkának 
a lefedése merült fel. 
 
Farkas Anita üzletvezető: Próbál valami megoldást találni, nem szeretne egyebet. 
Előnyben részesíti a Kossuth u. 4. szám alatti ház melletti parkolót, mivel amikor a saját 
háza mellett lehetett parkolni, a Kossuth utcára figyelmetlenül tolattak ki az autók, ami miatt 
baleset is bekövetkezett. Jobbnak találná, ha ott biztosítaná az önkormányzat a parkolási 
lehetőséget, ahol eddig volt. 
 
Molnár Károly polgármester: A helyszíni bejáráson megegyeztünk, hogy a Rendőrház 
melletti területen a CBA vállalná a parkoló kialakítás költségeit.  
 
Pál Tihamér István települési képviselő: Sajnálja, hogy nem volt itt a múltkori ülésen, 
amikor a döntés megszületett. Amikor vállalták a képviselőséget, azt vállalták, hogy a 
település jobb élhetőségéért dolgoznak. 20 éve így volt a parkolás, a múltkori döntés nem 
viszi előbbre az életet. Generáltunk egy felesleges problémát. Aki a padkán áll meg, az 
jogosan parkol ott, mert a tábla csak az út területére vonatkozik. Értetlenül fogadta ezt a 
döntést, előre be kellett volna hívni az üzlet tulajdonosát és megbeszélni a problémát. Most 
itt utólag gondolkodunk egy közfelháborodás után. 
 
Farkas Anita üzletvezető: Többször felmerült már az évek során a parkoló kérdése, mindig 
pozitívan állt hozzá, mert miatta van ez a helyzet, emiatt vállalja is a parkoló kialakítás 
költségeit. 
 
Bohárné Kocsis Szilvia települési képviselő: Többször felmerült már a parkoló kérdése, Ő 
volt a legnagyobb szószóló, hogy legyen megoldva a parkolás. 
 
Toplak Tiborné települési képviselő: Már az előző ciklusban is felmerült, hogy gondok 
vannak a parkolással. 
 

Simon Dezsőné települési képviselő: 25 éve jár falugyűlésekre, már sokszor felmerült, 
hogy a parkolással kapcsolatban áldatlan állapotok vannak. Nem új keletű a probléma, nem 
Anita ellen szólt a múltkori döntés, a parkolásból eredő balesetveszély és forgalmi gond élő 
probléma, ott valami rendet kell tenni. 
 
Pál Tihamér István települési képviselő: Az hangzott el, hogy a vállalkozónak ne építsen 
az önkormányzat parkolót. Mielőtt sor kerül egy hülyeségre, meg kellett volna keresni 
Anitát. 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: Most egy új helyzet keletkezett azzal, hogy 
megvették a lakásokat és ismerjük a ház térkép szerinti helyzetét. Ott nincs elég hely, és már 
eleve el is vesz a járda a területből. Először a telekhatárt kellett volna kimérni. 
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Farkas Anita üzletvezető: Azért jött, hogy van-e ott elég hely a parkoló kialakítására, ha 
ott normálisan ki lesz alakítva a parkoló, öt autó elfér. 
 
Bohárné Kocsis Szilvia települési képviselő: Valamennyi tulajdonos érintett lesz a parkoló 
kialakítása során, nemcsak az önkormányzat. Az Ő beleegyezésük is kell. 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: Amikor a tábla kihelyezésre került, még 
önkormányzati tulajdon volt a ház, azóta viszont értékesítésre kerültek a lakások. 
 
Török Lászlóné települési képviselő: Jóhiszeműen kialakult volt a parkolás a rendőrház 
mellett, de a bolt dolga lenne a parkolási lehetőség biztosítása. 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: Pál Tihamér sem örülne, ha a háza mellett 
parkolnának.  
 
Császár László jegyző: Jelenleg az a helyzet, hogy a Rózsa utca aszfaltburkolatának egy 
része is a ház területéhez tartozik. A megoldást az jelenthetné, ha telekmegosztással az út 
területéhez lenne csatolva az érintett háromszög. 
 
Pál Tihamér István települési képviselő: Nonszensz ez az egész helyzet. 
 
Bohárné Kocsis Szilvia települési képviselő: Úgy jön elő ez a helyzet, hogy eladtuk a 
lakásokat és utólag csípünk le egy darabot a telekből. 
 
Toplak Tiborné települési képviselő: Az útkereszteződésben nem lehet parkolni, kell a 
kereszteződéstől is helyet elhagyni. A Rózsa utcai gyalogosforgalomra is gondolni kell. 
Most reggelente katasztrofális a helyzet, mert sokan a járda mellett is parkolnak.  
 
Simon Dezsőné települési képviselő: Ha a járda melletti oldalon parkolnak, alig lehet 
kilátni és kikanyarodni a Kossuth utcára. 
 
Farkas Anita üzletvezető: Mondja ki Toplak Tiborné, hogy nem akarja megengedni a 
parkolást a rendőrház mellett. 
 
Toplak Tiborné települési képviselő: Anita ragaszkodik a csücsökhöz. 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: Mi lenne, ha Anita kivenné a kerítést és a háza mellett 
biztosítaná a parkolási lehetőséget a vásárlóinak? 
 
Farkas Anita üzletvezető: Egyszerűbbnek, könnyebbnek tűnik a rendőrház melletti parkoló 
kialakítás. 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: Szombaton, amikor a legnagyobb a CBA forgalma, a 
posta és a gázasok előtt is lehetne parkolni, mert nincs ott forgalom. Könnyebben meg 
tudnának ott állni autóval. 
 



Bak, 2017. július 17-i rendkívüli nyílt testületi ülés jegyzőkönyv. 

4 

 

Bohárné Kocsis Szilvia települési képviselő: Elsősorban Kiss Józsefék érintettek, kérdés, 
hogy hozzájárulnak-e az első kert területének a módosításához. 
 
Császár László jegyző: Az az alapkérdés, hogy a testület ragaszkodik-e a korábbi 
döntéséhez, a parkolás tiltásához. Amennyiben nem, akkor forgalomtechnikai szempontból 
felül kell vizsgálni a helyzetet, hogy lehet-e, ha igen, hány darab szabályos parkolóhelyet 
kialakítani. Eddig szokásjog alapján működött a parkolás, de ha szabályos parkolók kerülnek 
kialakításra, akkor a parkolási szabályok betartásával kell kialakítani a helyszínt. Az is 
tisztázásra vár, hogy a ház tulajdonosai hozzájárulnak-e a telekalakításhoz. Ha a testület úgy 
dönt, akkor a telekalakítás költségeit felméri, felveszi a kapcsolatot egy közlekedési 
szakemberrel és egyeztet a ház lakástulajdonosaival.  
 
Pál Tihamér István települési képviselő: Zalaegerszegen a Gyuri Csárda és a Pitvar 
vendéglő előtt is van parkoló a szomszédok házai előtt. 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: Észben kell tartani, hogy két autónak nem felesleges-
e ilyen költséget bevállalni. 
 
Bohárné Kocsis Szilvia települési képviselő: Szerinte a jegyző javaslata alapján kellene 
eljárni. 
 
Farkas Anita üzletvezető: Egyetért azzal, amit a jegyző javasol és utána eldönti, hogy 
anyagilag megéri-e neki ez. 
 
Molnár Károly polgármester: A jegyző járjon utána a parkoló kialakítás lehetőségének. 
Ha szabályos parkolók készülnek, az az autósokat is védi. A tábla addig maradjon kint, amíg 
nincsen végleges döntés.  
 
Pál Tihamér István települési képviselő: Vizsgáljuk meg a lehetőséget, de a táblát vigyük 
el. 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: Nem ért egyet képviselő-társával, a tábla maradjon 
kint. 
 

A képviselő-testület határozathozatal nélkül egyetértett azzal, hogy 
80/2017. (VI. 26.) képviselő-testületi határozata hatályban maradjon, a 
jegyzőt felkéri, hogy a telekalakítás költségei és annak feltételei, hogy 
hány darab szabályos parkolóhely, milyen költséggel alakítható ki, 
kerüljön felmérésre és egyeztessen a ház lakástulajdonosaival. 

 
  Ezt követően Farkas Anita 1808 órakor távozott a testületi ülésről. 
  
 

  2. Egyebek. 
 
 
Molnár Károly polgármester: A temetői gyomirtózás ügyében is dönteni kellene. 
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Simon Dezsőné települési képviselő: Lehet gyomirtózni, de ésszel kellene, nem akkor, 
amikor fúj a szél. Az a hibás, aki kiadja a munkát.  
 
Toplak Tiborné települési képviselő: Mindegy mit csinálunk, szidnak bennünk az 
emberek. Egyiknek a gyomirtózás a jó, a másiknak nem. 
 
Pál Tihamér István települési képviselő: Ha damiloznak, akkor az a baj, hogy füves a sír, 
egyik megoldás sem jó. 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: Sok olyan sír van, ahová csak egy évben egyszer 
jönnek. Nem a gyomirtózással van a gond, az a lényeg, hogy normálisan csinálják. 
 
Molnár Károly polgármester: Van, ahol már fél méter magas a gaz, először le kell 
kaszálni, mert ha gyomirtózunk, akkor fél méteres kóró lesz. Holnap a közmunkások kapálni 
fogják a gazt. Szakaszosan ki kellene kövezni egy-egy részt. 
 
Bohárné Kocsis Szilvia települési képviselő: A domboldalból az esővíz el fogja vinni a 
követ. 
 
Molnár Károly polgármester: Most ki kell gyomlálni, majd speciális szórófejjel 
permetezni, a szükség szerinti gyakoriságban. 
 
Török Lászlóné települési képviselő: A temetőnél gondoskodni kellene parkolók 
kialakításáról is. 
 
Császár László jegyző: A temetői partfalcsúszásra benyújtott vis maior pályázatnál a 
tervező úgy készítette el a terveket, hogy a vízelvezető árok fedésével az alkalmas lesz 
parkolásra. A kivitelezés után látszani fog, hogy van-e még szükség további parkolóhelyek 
kialakítására. 
 
 
Molnár Károly polgármester: Tájékoztatja a testületet, hogy korábban készült egy 
tervdokumentáció 73 db építési telek kialakítására a településen. Az új telkek a Fenyősalja 
utcával párhuzamosan kialakítandó utcában kerülnének kimérésre. Van egy vállalkozó, aki 
megvásárolná a most szántóként használt területet. Az önkormányzat közvetítőként működik 
közre a vállalkozó és a földtulajdonosok közötti kapcsolat kialakításában. Jövő szerdára 
összehívjuk a földtulajdonosokat. A vállalkozó vételi ajánlatot tenne. Amennyiben 
eredményes lesz a tárgyalás, vállalná a telekalakítást a közművesítéssel. Bízik abban, hogy 
meg tudnak egyezni a telektulajdonosokkal. 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: Egy eladott lakás árát a ravatalozó épületének 
felújítására kellene fordítani. 
 
Molnár Károly polgármester: Ezzel várjuk meg szeptembert, utána térjünk vissza a kérdés 
tárgyalására. 
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Császár László jegyző: A belügyminiszter és a nemzetgazdasági miniszter pályázati kiírása 
alapján a települési önkormányzatok rendkívüli szociális támogatására benyújtott pályázatra 
a jelen jegyzőkönyv 2. számú melléklete szerinti tartalommal hiánypótlási felhívást küldött a 
Magyar Államkincstár. 
 
Molnár Károly polgármester: Javasolja, hogy a hiánypótlási felhívás alapján kerüljön 
elfogadásra a szükséges határozat. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

87/2017. (VII. 17.) képviselő-testületi határozat: 
Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete a 77/2017. (VI. 26.) 
képviselő-testületi határozatát hatályon kívül helyezve pályázatot 
kíván benyújtani a belügyminiszter és a nemzetgazdasági miniszter 
pályázati kiírása alapján a települési önkormányzatok rendkívüli 
szociális támogatására, 1.000.000,- Ft összeg elnyerésére. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
Határidő: haladéktalanul. 
Felelős: Molnár Károly polgármester. 

 
Mivel a napirendhez kapcsolódóan további javaslat és észrevétel nem hangzik el, a 
polgármester a képviselő-testület nyílt ülését 1827 órakor bezárta. 
 

k.m.f.    

 
 
 
             Molnár Károly                                       Császár László 
              polgármester                                                jegyző 
 
 
 
A jegyzőkönyvet hitelesítette: 
 
 
 
              Bohárné Kocsis Szilvia        Pál Tihamér István 
        települési képviselő        települési képviselő 

  
 


